
Kretsmöte i Tomelilla den 29 november 2012-12-06 
 
Närvarande: tre från NF Ystad, tre från NF Färs och fem från NF Tomelilla. 
Två från NF Vemmenhög blev förhindrade p.g.a. sjukdom. 
 
Cykelvägar diskuterades. 
För undvikande av missförstånd ska alltid vid samarrangemang, innan aktivitetens 
genomförande, informeras om ev. kostnader. 
 
Hur agera om vattenskyddsoråden framöver? 
Gerrit Hoogendorn, som sitter i Miljöförbundet informerade om att man skulle gå efter 
”Makrometoden” kommande säsong. NIT kommer att kontakta LS i frågan innan det blir 
aktuellt. 
 
Simrishamnsbanan – Fyledalen drabbas ej. Sjöbo vill ha stationen i centrum.  
 
Viss utvidgning av reservatet i Fyledalen. Inventering pågår. Fyleån ändras till gammal 
dragning. 
 
Resrvatet Stenby med örnbo är klart. 
 
Vildsvinen gör stor åverkan i Skogshejdan. Arrendatorernas förening vill att svinen utrotas. 
 
Programpunkter: Ystad och Sjöbo har börjat planera sina program. Tomelilla börjar vid 
styrelsemötet den 18 dec. Vi mejlar till varandra efterhand.  
 
Ystad: 
7/4 Curt flyttfåglar, Sandhammaren 
10/4 Föreläsning Brutus Östling 
21/4 Ingelstorps ängar 
5/5 Morkulla i Skogshejdan 
5/6 Bäckhalladalen med Simrishamn 
26/5 Gökotta 
5/6 Naturnatten 
16/6 Vilda blommor 
 
Sjöbo: 
21/3 Årsmöte 
31/3 Kåseberga 
April geologi, Karl Ljung 
17/8 Cykling i Sandskogen 
Sjöbo har fått bidrag från Riks + LS för dammbygge 
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